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Besluitenlijst domeinvergadering Algemene Zaken  
 
Aanvang:   2 november om 17.00 uur 
Vergaderlocatie: Raadzaal 
Domeinvoorzitter: Anita van Ham 
Domeingriffier:  Ira Bongers 
 
Aanwezige fracties:  
SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Partij voor de Dieren, Volt, SP, PVV, 
50PLUS, SAB, M:OED, Forum voor Democratie. 
 
Aanwezige domeinleden (23):  
John Steijns (SPM), Jan Meertens (SPM), Harry Mevissen (SPM), Anne Lucas (GroenLinks), Harrie 
Schouten (GroenLinks), Mark Mülders (GroenLinks), Claudia Demas (D66), Guido Mertens (D66), Luc 
Schoonbrood (CDA), Maren Slangen (PvdA), Jean Pellaers (PvdA), Bert Garnier (Partij Veilig 
Maastricht), Jo Smeets (Partij Veilig Maastricht), Sjoerd Maillé (VVD), Jurgen van Heertum (VVD), Jules 
Vaessen (Partij voor de Dieren), Romy Frijters (Volt), Peter Vrehen (SP), Bennie van Est (50PLUS), Willy 
Bronckers (50PLUS), Jos Gorren (SAB), Martin van Rooij (M:OED), Michel Delescen (Forum voor 
Democratie). 
 
Afwezig met kennisgeving domeinleden: Gabriëlle Heine (CDA), Jack van Gelooven (SP), Stefanie Blom 
(SP), René Betsch (PVV), Kitty Nuyts (Liberale Partij Maastricht). 
 
Aanwezig college:  
Penn-te Strake, Fokke en Meij. 
 
Ambtenaren: 
Agendapunt 5: Sandra Houben (Manager Veiligheid en Leefbaarheid), Frans Kooiman (interim manager 
van Team Handhaven Openbare Ruimte). 
 

1. Opening, agenda en besluitenlijst 
De voorzitter stelt vast dat er voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17.00 uur de 
domeinvergadering Algemene Zaken.  
De agenda van de domeinvergadering wordt vastgesteld.  
 
Besluitenlijst 
De besluitenlijst van 20 september 2022 wordt vastgesteld. 
 

2. Mededelingen incl. status openstaande toezeggingen  
Er zijn door de domeinleden geen mededelingen gedaan. Het college maakt geen gebruik van 
de gelegenheid om stil te staan bij een toezegging. 
 
Mevrouw Slangen (PvdA) vraagt naar stand van zaken stedenband Chengdu. 
 

Toezegging: de burgemeester zegt toe dat de raadsinformatiebrief hierover voor het einde 
van het jaar wordt gestuurd.  

 
Mevrouw Slangen (PvdA) vraagt naar de stand van zaken inzake plan voor de jeugd in de stad. 
Deze wordt gemist op de lijst en mevr. Slangen is van mening dat deze met de eerder 
toegestuurde RIB nog onvoldoende is afgedaan. 
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Toezegging: de burgemeester zegt toe dat er voor het einde van het jaar een integrale 
raadsinformatiebrief wordt gestuurd door coördinerend wethouder Meij. 

 
3. Rondvraag aan het college  

Er zijn geen vragen aan het college. 
 

4. Jaarplanning 
De domeinleden nemen kennis van de jaarplanning.  
 
Er worden door de voorzitter twee aankondigingen gedaan: 

 Op zaterdag 3 december van 14.00 tot 16.00 uur wordt een werkbezoek aan de politie 
gebracht. Uitnodiging is aan domein AZ met een maximum van 30 personen. Bij 
bredere belangstelling kunnen andere geïnteresseerden ook aansluiten. 

 Op dinsdag 29 november om 17.00 uur, voorafgaand aan de extra raadsvergadering, 
vindt een benen-op-tafelsessie over participatie plaats. Hiervoor zijn alle raads- en 
burgerleden uitgenodigd – de uitnodiging volgt een dezer dagen. De raadsvergadering 
start om 20.00 uur. 

 
5. Informatiesessie – professionalisering handhaving openbare ruimte 

De heer Kooiman vertelt, aan de hand van de presentatie die is opgenomen in het 
raadsinformatiesysteem, over de professionalisering die gaande is bij het team. 

 
Er worden o.a. vragen gesteld over: 
Kosten voor de uitvoering van de plannen, wervingscampagne nieuwe medewerkers, realisatie 
van de plannen afgelopen jaar, communicatie met burgers over meldingen maar bijvoorbeeld 
ook in relatie tot de ervaren kwaliteit/imago van team handhaven en of er in de communicatie 
rekening wordt gehouden met niet-NL-talige burgers en burgers die geen internet hebben, 
samenwerking en afstemming met politie, buurtnetwerken en andere belanghebbers, 
informatie gestuurd werken, inzet en bekendheid van wijkgebonden medewerkers en het 
verstrekken van geweldsmiddelen aan handhavers. 
 
De heer Kooiman, mevrouw Houben en de burgemeester beantwoorden de vragen mondeling. 
De volgende sessie vindt plaats in februari 2023. Er zijn geen toezeggingen gedaan. 
 

6. Programmabegroting 2023 en Belastingverordening en tarieven 2023 
De begroting is gepresenteerd op 27 september jl.. De fracties hebben gelegenheid gehad 
technische vragen te stellen. Deze zijn beantwoord en in het RIS opgenomen. In deze 
vergadering worden politieke vragen gesteld en er is ruimte om amendementen en of moties 
voor te bereiden. 
 
De bespreking van de begroting is verdeeld over de verschillende domeinen. In dit domein 
worden de programma’s 0 en 1 behandeld incl. de eventuele verbonden partijen.  
 
De voorzitter nodigt de fracties uit om de vragen te stellen. De volgende onderwerpen komen 
onder meer aan de orde: 
De toegepaste indexering, waterbelasting, compensatie voor stijgende energielasten uit een 
belastingmaatregel te halen, lagere opbrengst uit grondstoffen, OZB wanneer bekend, 
hondenbelasting, afschaffen vermakelijkheidsbelasting, omvang en leesbaarheid van de 
begroting, vergelijking aanpak veiligheid en leefbaarheid voor en na corona, vergelijkende 
cijfers inzake HALT, stappen inzake aanpak (de-)radicalisering, ambities ten aanzien van 
veerkrachtige wijken en welke wijken worden bedoeld, hoe worden anderstaligen, 
laaggeletterden en mensen zonder internet bereikt in het gesprek met de stad, handhaving 



  Pagina 3 van 3 

dierenwelzijn, onzekerheid over ravijnjaar 2026, spookbewoners in het kader van de basis 
registratie personen (BRP). 
 
De burgemeester, wethouder Fokke en wethouder Meij antwoorden mondeling. 
 

Toezegging: wethouder Fokke zegt toe te kijken of een geprinte versie van de 
belastingmaatregelen kan worden verstrekt en komt met een verklarende voetnoot op blz. 
116 en een nadere toelichting inzake de lagere opbrengsten grondstoffen (blz. 129). 

 

Toezegging: wethouder Fokke zegt toe in januari 2023 terug te komen met informatie over de 
stand van zaken bedrijfsvoering. 

 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. De raadsvoorstellen worden 
doorgeleid naar de raadsvergadering van 8 november. 
 

7. Sluiting  
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de medewerking aan de domeinvergadering en sluit 
iets na 20.15 uur de vergadering.  
 


